
Muut asiat 
 
Hyvinvointialueen vanhusneuvosto 19.11.2024 § 114 
 
 
Käsittelyehdotus Käsitellään muut mahdollisesti esille tulevat asiat.  
 
 
Käsittely Puheenjohtaja korosti, että vanhusneuvoston omassa viestinnässä on 

kiinnitettävä huomiota siihen, että viestejä lähetetään vain neuvoston 
jäsenille sekä tarvittaessa Maaritalle ja sihteerille.  
 
Puheenjohtaja ja Maarita kertoivat myös tutkimuksesta, jossa haluttaisiin 
haastatella erityisesti maaseutualueilla asuvia palvelujen ja yhteiskunnan 
digitalisoitumisesta. Paula Kotilainen ja Raija Rantala lupasivat osallistua. 
Maarita ilmoittaa tutkijalle heidän yhteystietonsa. 
 
Eira Vänttinen-Liinakari toi Kontiolahdelta kiitosta Siilaisen palliatiivisen 
osaston toiminnasta. Toisaalta paikallisten asukkaiden kesken oli moitittu 
hallintohenkilöstön suurta määrää ja hoitavan henkilöstön vaihtuvuutta. 
 
Tuula Laeslehto kertoi kuulumisia Hei ikäihminen, mitä siulle kuuluu- 
tapahtumista, jotka oli järjestetty Liperissä ja Ylämyllyllä 12.11.2024. Hän 
halusi välittää kiitoksensa järjestäjille onnistuneista tapahtumista.  
 
Todettiin, että muita käsiteltäviä asioita ei ollut. 

 
 


